
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 133/25-26 

「金多寶」電影放映會 

敬啟者： 

 

透過放映電影傳遞家庭關係對子女成長的重要性，從以對家庭當中的關係及相處有所啟發，

思考如何從溝通及相處中滋養家庭關係，藉此促進親子關係。東華三院學校社會工作服務特意舉

辦「金多寶」電影放映會。    歡迎貴子弟及/或家長參加是次電影會，有關詳情臚列如下： 

 

日            期： 三月十四日（星期六） 

地          點： 
MCL 長沙灣戲院  

(九龍長沙灣道 680號麗新商業中心 G/F, G56及 G58-59號舖) 

集合時間及地點： 早上 9:15/ 元朗西鐵站 

解散時間及地點： 下午 1:30/ 荔枝角鐵路站 

交 通 安 排 ： 由社工帶領前往活動地點 

費          用： 學生/家長需自備往來場地的交通費用 

故 事 大 綱 ： 

金梅娣（金燕玲 飾）承襲了已故丈夫林友書的習慣，每期六合彩都堅持投注

同一組幸運數字。這年新春，她託自己孫女林天晴（鍾雪瑩 飾）購買獎金高

達 8,888 萬的「金多寶」。造化弄人，就在天晴因連番波折未能下注的這一

期，這組幸運數字開出了頭獎。天晴不忍戳破嫲嫲的美夢，利用自己在片場

工作的身份，說服劇組內暗戀她的製作助理黎祖謙（呂爵安 飾）借來別墅，

謊稱是中獎所購。天晴一家，父親林肯（李尚正 飾）、母親唐文珊（楊詩敏

飾）和林天藍（李鎧 飾）與嫲嫲搬進別墅，朝夕相處。一家人原本疏離的關

係因此逐漸回暖。然而，嫲嫲的老人癡呆症日益嚴重，一場意外最終揭穿了

這場善意的「別墅謊言」。 
 

請於三月九日（星期一）或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電

2479 2709與呂羲浚社工或 2443 9333與社工郭文芳姑娘聯絡。 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

_______________________謹啟 

                                                                                                       (賴珮賢) 
 

二零二六年三月六日 

----------------------------------------------------------------------------------✁------------------------------------------ 

                                                           東華三院馬振玉紀念中學                                班號:                。 

活動通告 133/25-26 

「金多寶」電影放映會 

 

敬覆者： 

本人為              班學生              之家長，已知悉上述通告之內容，並 
 

□ 同意敝子弟參加上述活動。 

□ 不同意敝子弟參加上述活動。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 家長簽署：                    

 家長姓名：                    

二零二六年     月     日 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 133/25-26 

“The Snowball on a Sunny Day” Film Screening 

6th March 2026 

 

Dear Parents  
 

In order to raise awareness on the importance of family relationships in children's growth, this film show 
aims to inspire reflection on family dynamics and interactions, encouraging consideration on how to 
nurture family relationships through communication and interaction, thereby promoting parent-child 
relationship. TWGHs School Social Work Service is organizing a film screening of the film “The Snowball 
on a Sunny Day”. You are cordially invited to attend this event. Details are as follows: 

 
Date : 14th March 2026 (Saturday) 

Venue 
: MCL Cheung Sha Wan Cinema  

(Unit G56 & G58-59, G/F, Lai Sun Commercial Centre, 680 Cheung Sha 
Wan Road, Kowloon) 

Gathering time and venue : 9:15am/ Yuen Long Station 
Dismissal time and venue : 1:30pm/ Lai Chi Kok Station 
Fee : Students have to prepare transportation fee. 

Summary of the film 

: Kam Muiday (Elaine JIN) has long been asking her granddaughter Sunnie 
Lam (CHUNG Suet Ying) to buy the same set of lucky numbers in each 
Mark Six lottery ticket for years. However, fate played a cruel trick. 
During the Lunar New Year’s "Snowball Draws", Sunnie was unable to 
place the bet, and that set of lucky numbers won a jackpot of HK$ 88.88 
million. Not wanting to shatter grandmother's dream, Sunnie borrowed a 
villa from her filming colleague Jay Lai (Edan LUI), claiming that it was 
purchased with the winnings. Sunnie's father, Ken Lam (Jiro LEE), mother 
Charlotte Tong (Harriet YEUNG), and younger brother Harry Lam (LI Hoi 
Lam Marek), moved into the villa with her grandmother. Living together 
under one roof gradually healed their once-distant relationships and 
brought them closer. However, an unexpected incident ultimately 
revealed this well-intentioned "villa lie"... 

 

Please return the signed e-reply slip by 9th March 2026 (Monday). Please feel free to contact the social 
worker Mr. Lui Hei Tsun on 24792709 or Ms. Kwok Man Fong on 2443 9333 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Lai Pui Yin Polly 
Principal 

   
  Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 


